
Så har vi balladen igen 
 

 
 

Dette billede viser hvor problematisk tilkørslen til Hou Færgehavn 

før Samsøfærgens afgange her i højsommerperioden er.                                     

Her afhjælpes problematikken ikke ved ”share space”, svingbaner 

eller rundkørsel.                                                                                               

Her skal tilkørslen til færgeopmarcheringen ændres, så bomme eller 

billettering ikke betyder lange køer op af ”Hou-vejen”. 

Netop denne problematik har Hou Fællesforum – Lokalråd for Hou 

og Omegn – mange gange peget på over for Odder Kommune. 

Derfor tror vi også på at der arbejdes i et samarbejde mellem 

Samsø Kommune og Odder Kommune, så den rigtige løsning på 

problemet findes.                                                                                   

Lige nu opstår der bare ”stau”/”kø”, som sætter al trafik i krydset i 

stå. 
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